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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE      2023-08-14 

Falköpings sångsällskap 2023-08-14, hos Jörgen 

Närvarande:  
Anna-Karin Lidström, Ann-Britt Werner, Rikard Gustavsson, Bertil Westergren, Sara 
Markström, Jörgen Skölving  

§1 ÖPPNANDE 
Anna-Karin öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2  
Dagens protokoll justeras av sekreterare och ordföranden 

§3 
Körens övningar startar den 30 Augusti 1900 på Mössebergsgården  

§4 
Musik i Centrum 21/10  
En Konsert i St Olofkyrka på ca 30 minuter. Vi kommer inte ta något betalt. Ann-Britt tar 
fram förslag till sånger som vi skall framföra . 

§5 
Julkonsert 10/12 Stadsteatern 
Förslag på tider är 1700 samt ev 1900. Vilka musiker vi anlitar beror på repertoaren.  
Namn på konserten: ”Nu tändas en stund på jorden” 
  
§6 Marknadsföring för hösten och våren.  
Marknadsföring via facebook, Ticknet, Flyers som vi lägger i brevlådor eller delar ut vid 
tex Ica Maxi. 

§7 Körresa första helgen i mars.  
Anna-Karin har fått in offerter från Bohusgården, Asian Spa och Mullsjö fritidshotell. Då 
offerterna ligger klart över 3000kr diskuterades att bara åka Lör-Sön samt att vi kör egna 
bilar för att få ner kostnaderna, så att så många som möjligt kan följa med. Anna-Karin 
skall även höra med dem om man kan snygga till siffrorna. Hur mycket kören skall 
sponsra diskuterades. Beslut tas när vi vet kostnaderna. 

§ 8 Ekonomi  
Den är som förut, god.  
Vi diskuterade hur vi skall göra med terminsavgifterna. När skall dessa betalas in? En eller 
två gånger per år? Och hur löser vi det praktiskt med årsmötena och vad som bestäms 
där gällande avgiften. Fortsättning följer. 
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§9 Övrigt  
Ny kontaktperson för Medborgarskolan är Anna van der Tool.  
Det ser ut att lösa sig med placeringen av våra gradänger. De kommer att få flytta 
tillbaks till gamla stället eller likvärdigt.  
Födelsedagsbarnen Rickard 40år och Bertil 60år fick uppskattade presenter av 
medlemmarna i styrelsen. 

Nästa styrelsemöte: Pianomöte 

Anna-Karin tackade styrelsen för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  
Stort tack till Jörgen för den goda plägnaden.  

Bertil Westergren      Anna-Karin Lidström 
Stf. Sekreterare       Ordförande 


